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MARIAGER SKOLE 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 

 
 

 

Hvornår:  Tirsdag d. 19. maj 2020 kl. 17.00-19.30  
Hvor:    Webmøde – brug dette link: https://meet.jit.si/MariagerSkolebestyrelse 
Ordstyrer:   Chanette Hemdrup Jakobsen 
Referent:   Birgit Junker Larsen 
 

 
 

 

DAGSORDEN 
 
1. Godkendelse af referat 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 

3. Meddelelser: 

a. Skoleledelsen 

b. Medarbejderrepræsentanterne 

c. Forældrerepræsentanterne og formand 

d. Elevrepræsentanterne  

 

4. Status på gradvis genåbning af skolen 

 

5. Skoleårets planlægning 

 

6. Valg til skolebestyrelsen 

 

7. Tilføjelse til Kvalitetsrapporten 

 

8. Samarbejde med Mariager Sejlklub 

 

9. Henvendelse til byråd i forbindelse med ombygning 

 

10. Punkter til næste møde 

 

11. Eventuelt 

 

 

https://meet.jit.si/MariagerSkolebestyrelse
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DAGSORDENSPUNKT 1:                         17.00-17.02 
Godkendelse af referat 

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

BILAG: Referat Skolebestyrelsesmøde 23042020  
BESLUTNING:  Der mangler et ikke på side 3 i punkt 3. Ellers er referater godkendt. 
                          

 
 

DAGSORDENSPUNKT 2:                         17.02-17.05 
Godkendelse af dagsorden  

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

BESLUTNING: 
Godkendelse af referat tilføjes som sidste punkt i vores dagsorden. Dagsordenen er godkendt. 
                       

 
 

DAGSORDENSPUNKT 3:                         17.05-17.25 
Meddelelser  

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

SAGSFREMSTILLING:  
Under punktet meddelelser har mødedeltagerne mulighed for at orientere om emner, der ikke kræ-
ver beslutninger eller forberedelse, men som anses for at være aktuelt for skolebestyrelsen. 
 
BILAG: Brev til bestyrelser i dagtilbud og skole v. Dialogmøde 

 BESLUTNING:   
a. Skoleledelsen 

SFO: ved nyt skole år flytter vi i nye lokaler. Nedbrydning af gammel bygning er fastsat til september. Ned-
rivningspuljen er kun til nedrivning. Der bliver bygget køkken og der bliver revet en væg ned. Skur er ikke 
med i puljen, så vi syntes det er en lidt dyr gave vi har fået. EV har henvendt sig til Skolechefen, hun vil gå 
videre med sagen. Arealet i vulkanen er der ikke afsat midler til. So minimum er vi nødt til at prioritere 
midler til maling. 
Ny tildelingsmodel er ikke færdig, men ekstrabevillingen til ”små skoler” forventes fortsat at blive fordelt. 
Vi afventer en nærmere melding. En ny tildelingsmodel skal være klar til skoleåret 2021-2022. 
 

b. Medarbejderrepræsentanterne 
Vi er godt i gang med den nye skoledag, stemningen er god pt. medarbejderne glade for at være tilbage. 
 

c. Forældrerepræsentanterne og formand 
Intet nyt. 
 

d. Elevrepræsentanterne 
Ikke deltagende i mødet 

 
 
 

DAGSORDENSPUNKT 4:                         17.25-17.45 
Status på gradvis genåbning og hjemmeundervisning 

FREMSAT AF:  
Esben Holck Vammen (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
Drøftelse af status og overvejelser ifm. genåbningens fase 2 samt de fremadrettede perspektiver. 
 

BESLUTNING:  
Vi har taget hul på fase 2. Det var dejligt med lidt mere tid, dog kom retningslinjerne lidt sent, derfor 
blev det internt lidt presset. Vi har taget udgangspunkt i den første plan vi lavede og vi har indtrykket 
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af, at det er gået godt.  Lige nu hænger det sammen ressourcemæssigt, og vi håber at vi fremadrettet 
kan fastholde samme niveau. 
 
Medarbejderne: God stemning – vi gør os umage med at følge retningslinjerne. Lidt udfordring hos 
de store, men de har kun været her to dage. De er meget glade for at være sammen igen – de skal 
nok finde ind i rutinerne.  
 
9. klasserne: Der er nogle rammer for hvordan der gives karakter i år, som gives d. 15.6. Der bliver 
almindelig undervisning helt frem til d. 15.6. Dagene derefter bliver brugt på planlægning af sidste 
skoledag, dimissionm, blå bog m.v. Evt. arrangeres der en tur ud af huset. Mandag d. 22.6 eller tirs-
dag d. 23.6 er formelt sidste skoledag for 9. klasserne.  Vi skal nok på en eller anden måde markere 
dagen, hvordan det kan lad sig gøre finder vi ud af når vi kender retningslinjerne for fase 3. Vi forven-
ter ligeledes fortsat at kunne afvikle dimissionsfesten på en eller anden måde. 
 
Bestyrelsen giver udtryk for tilfredshed med håndteringen af genåbningens fase 2 samt planen for 
afgangseleverne. 
 
 
 

 
 

DAGSORDENSPUNKT 5:                         17.45-18.15 
Skoleårets planlægning 

FREMSAT AF:  
Esben Holck Vammen (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
I forlængelse af drøftelse på bestyrelsesmødet i marts fremlægges der to reviderede forslag til en 
timefordelingsplan. Model 1 tager udgangspunkt i den nuværende struktur med en fast ugentlig 
blokdag. Model 2 tager udgangspunkt i et fast skema for hele ugen med muligheden for at antal fag-
dage som kan placeres rullende over alle ugens dage. Bestyrelsen skal tage stilling til, hvilken model 
der skal arbejdes videre med. 
 
BILAG: Oplæg til revideret skemastruktur 
BILAG: Oplæg til timefordelingsplan 
 

BESLUTNING: 
Justeret skemastruktur er godkendt. 
 
EV præsenterede de to forslag til timefordelingsplanen. 
SKB beslutter: Vi arbejder videre med den nuværende timefordelingsplan 1 med enkelte justeringer. 
 

 
 

DAGSORDENSPUNKT 6:                         18.15-18.45 
Valg til skolebestyresen 

FREMSAT AF:  
Chanette Hemdrup (Formand), Esben Holck Vam-
men (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
Opstillingsperioden for kandidater til skolebestyrelsen udløb mandag d. 11. maj. Selvom at flere har 
udvist interesse for at opstille er der kun kommet én kandidatopstilling ud over de kandidater fra den 
nuværende bestyrelse som genopstiller. Det betyder, at vi minimum mangler to kandidater for at 
kunne konstituere en bestyrelse. Derudover skal der gerne vælges suppleanter. Bestyrelsen skal tage 
stilling til den videre proces samt muligheden for en udvidet opstillingsperiode. 
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BESLUTNING:  
Valgbestyrelsen (Esben, Chanette og Martin) orienterede om status på valget til skolebestyrelsen. 
Der skulle bruges 5 nye kandidater. Efter opstillingsperiodens udløb var der tre kandidater og en mu-
lig suppleant. Efterfølgende har valgbestyrelsen godkendt to opstillinger, som er kommet efter opstil-
lingsperiodens udløb. De to kandidater, som er blevet godkendt efter opstillingsperioden, var begge 
forældre, som havde henvendt sig og ytret interesse for at opstille, men af forskellige grunde ikke 
havde nået at melde sit kandidatur. 
Det vurderes ikke at der vil være grundlag for at anmode om et suppleringsvalg. Valgbestyrelsen for-
venter derfor, at der kan sammensættes en ny bestyrelse ved fredsvalg. Dette afventer valgbestyrel-
sen skriftlig bekræftelse på fra kandidaterne på opstillingslisten.  
 

 
 

DAGSORDENSPUNKT 7:                         18.45-19.05 
Tillæg til kvalitetsrapporten 

FREMSAT AF:  
Esben Holck Vammen (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
Ministeriet har udsendt en ny bekendtgørelse for kvalitetsrapporter, der angiver nye krav til rappor-
terne – og som gælder allerede fra i år. Byrådet har godkendt den fælles kvalitetsrapport, som vi alle-
rede har udarbejdet; men alle skoler er nødt til at udarbejde et tillæg, som skal godkendes i bestyrel-
serne. 
De tre nye obligatoriske punkter i rapporterne er: 

1. Planlagte fravigelser af reglerne om en mindste varighed af undervisningstiden i skoleåret 
2019/20 (§16 – gælder for de skoler, der har søgt og fået dispensation), herunder 
- Hvilke planlagte fravigelser har skolerne og det samlede skolevæsen af reglerne om en 

mindste varighed af undervisningstiden i 2019/20? 
- Hvordan planlægges midlerne, der frigives ved afkortningen, at blive anvendt af skolerne 

og det samlede skolevæsen i 2019/20? 
2. Hvordan anvendes midlerne afsat til et kvalitetsløft af den understøttende undervisning af 

den enkelte skole? 
3. Hvordan anvendes ressourcerne der frigives som følge af en reduktion af den samlede under-

visningstid i indskolingen? 
 
Skolens ledelse fremlægger udkast til besvarelse af ovenstående spørgsmål. 
 

BESLUTNING:  
EV præsenterede udkast. Tillægget til kvalitetsrapporten blev godkendt. 
 

 
 

DAGSORDENSPUNKT 8:                         19.05-19.15 
Samarbejde med Mariager Sejlklub 

FREMSAT AF:  
Esben Holck Vammen (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
Mariager Sejlklub har henvendt sig vedr. mulighederne for at etablere et formaliseret samarbejde – 
muligvis sammen med efterskolen. Der skal tages principiel stilling til rammer og ønsker for et evt. 
samarbejde. Skolens ledelse er positive omkring samarbejdsmuligheden, og indstiller til at denne 
sammen med relevante medarbejde går i nærmere dialog med sejlklubben omkring mulighederne. 
 

BESLUTNING: 
SKB bakker op om initiativet. EV arbejder videre med processen og orienterer løbende bestyrelsen. 
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DAGSORDENSPUNKT 9:                         19.15-19.20 
Henvendelse til byråd ifm. ombygning  

FREMSAT AF:  
Chanette (Formand) & Esben (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING: 
Vi vil gerne i gang med ombygningen af Mariager Skole. Grundet Corona situationen er §17.4 udval-
get blevet udsat og det er for skolen ikke længere hensigtsmæssigt at vente på at denne byudvik-
lingsproces færdiggøres. Der henstilles til at bestyrelsen giver formand og skoleleder opbakning til at 
tage kontakt til Byråd/Udvalg for at komme i gang med processen. 
 
BESLUTNING:   
Der er fuld opbakning fra bestyrelsens side. 

 

 

DAGSORDENSPUNKT 10:                      19.20-19.25 
Punkter til næste møde  

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

BESLUTNING:   
Stillingsopslag vedr. viceskoleleder stilling. + ansættelsesudvalg 
Forretningsorden til ny bestyrelse 
Skoleårets planlægning og skemaer.  
Principper skal genbesøges og godkendes (4 stk.)           

 

 

DAGSORDENSPUNKT 11:                      19.25-19.30 
Eventuelt  

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

BESLUTNING:   
Dialogmødet m. BFU er udskudt til efteråret. (se udsendte brev fra skolechefen) 
Vi skal i det nye skoleår have genoptaget dialogen med Assens SKB. 
Næste mødes udvides med plads til sommerafslutning + afsked med afgående medlemmer.                         

 

 

DAGSORDENSPUNKT 12:                      19.30-19.35 
Godkendelse af referat 

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

BESLUTNING:   
Godkendt 

 

 

Deltagere Tilstede Fraværende 

Chanette Hemdrup Jakobsen Formand X  

Martin Bang Næstformand X  

Helle Birkemose Forældrerepræsentant X  

Jacob Krogh Rasmussen Forældrerepræsentant X  

Anne Kathrine Schultz Christensen Forældrerepræsentant X  

Lasse Steen Christensen Forældrerepræsentant X  

Mads Lauge Nørhave Medarbejderrepræsentant X  

Ellen Myhrmann Medarbejderrepræsentant X  

Trine Højrup Vendelbo Elevrådsrepræsentant  X 

Anika Holm Nielsen   Elevrådsrepræsentant  X 

Birgit Junker Larsen Afdelingsleder (Sekretær) X  

Esben Holck Vammen Skoleleder X  
 

Kommende møder Dato Tidspunkt 

Skolebestyrelsesmøde Tirsdag d. 16. juni 2020 17.00-20.00 
  


